
Formandens beretning badminton 2014 

2014 har set en fortsat udvikling i ungdomsafdelingen, hvor vi efterhånden snart kan fylde hallen med glade 

engagerede børn mandag fra kl. 17. Vi er oven i købet begyndt at træne fredag også, og niveauet har nået 

et punkt, hvor vi har været til stævner, hvor vi har klaret os rigtig fint. Vi håber på at kunne fortsætte 

udviklingen i 2015 for de årgange (2002-2005), hvor vi er godt i gang allerede, og vi håber på at kunne få 

gang i både yngre og ældre børn også til næste sæson ☺ Herre Senior klarer sig fortsat rigtig godt i de 

turneringer de deltager i, og Martin har igen i år hentet medaljer hjem ved internationale 

veteranmesterskaber – denne gang en guld- og en sølvmedalje ved EM – et fantastisk flot resultat, som vi 

er meget stolte af! Motionsspillerne udgør også en meget vigtig del af badmintonafdelingen, og det er 

dejligt, at så mange bruger hallen og nyder både motion og samvær mandag og fredag aften. 


